

DOI: 10.18572/1812-3783-2020-4-25-28

КОНКУРЕНЦИЯ ПРОЦЕССУАЛЬНОГО КОНТРОЛЯ И ПРОКУРОРСКОГО НАДЗОРА ЗА ДЕЯТЕЛЬНОСТЬЮ СЛЕДСТВЕННЫХ ОРГАНОВ

Бурынин Сергей Сергеевич,
научный сотрудник Научно-исследовательского института
Московской академии Следственного комитета Российской Федерации
prockontr2@yandex.ru

В статье приводится анализ соотношения процессуального контроля и прокурорского надзора за деятельностью следственных органов Следственного комитета Российской Федерации. По результатам данного анализа определены основные проблемные вопросы. По каждому из них предложены пути решения, а именно формы взаимодействия, исключающие конкуренцию.

Ключевые слова: процессуальный контроль, прокурорский надзор, взаимодействие, предварительное следствие, следователь, прокурор, руководитель следственного органа, СК России.

COMPETITION BETWEEN PROCEDURAL CONTROL AND PROSECUTORIAL SUPERVISION OVER ACTIVITIES OF INVESTIGATIVE AUTHORITIES

Burynin Sergey S.
Research Scientist of the Research Institute of the Moscow Academy
of the Investigative Committee of the Russian Federation

The article provides an analysis of the ratio of procedural control and Prosecutor's supervision over the activities of investigative authorities of the Investigative Committee of the Russian Federation. Based on the results of this analysis, the main problematic issues are identified. For each of them, solutions are proposed, namely, forms of interaction that exclude competition.

Keywords: procedural control, Prosecutor's supervision, interaction, preliminary investigation, investigator, Prosecutor, Head of the investigative authorities, IC of Russia.